
VVJ Generalforsamling den 05.04.2019 

Mødt: Per B. Sørensen, Henrik Demant, Bent T. Hansen, Peter Quist, Carsten Hansen, Martin S. Andersen, Nicolaj H. 

Buthler, Michael Nielsen, Flemming Møllgaard, Lars K. Hansen og Frank Buthler. 

Fraværende: Kenneth Christensen. 

1) Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog Preben Svendsen som dirigent og han blev valgt med applaus. Han startede med at 

konstatere generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet, og han gennemgik dagsordenen. Der var 

fremmødt 26 medlemmer. 

2) Beretning siden sidste generalforsamling. 

Per startede med 1 minuts stilhed, hvor vi mindedes der der var gået bort i året løb, og heriblandt vores 

bestyrelsesmedlem Lars Møllegaard.  Per Bo Sørensen forelagde herefter årsberetningen, hvor han 

gennemgik årets arrangementer med bla.:  

* Bukketræf i køreladen ved Langesø Skovkapel, med en rigtig god tilslutning, hvor der desværre var få 

bukke. Alle opfordres til at møde op den 16. maj, så vi kan få flere bukke på paraden. 

* Vilde duer med pølser er et godt arrangement, hvor der er plads til flere deltagere. 

* Jagtfest i Veflinge Forsamlingshus var en kæmpe succes, og det var ærgerligt for dem der ikke deltog. 

* Fælles Nordfynsk ræveregulering blev afholdt i februar som en reguleringsjagt. Der deltog omkring 60 

jægere, og der blev skudt 4 ræve af gravjægerne. 

* Jagtgudstjeneste blev afholdt i Langesø Skovkapel med efterfølgende spisning af den traditionelle 

vildtragou lavet af Peter og Jan Åge, og som tidligere var der god tilslutning. 

* Jagttegnskursus sker i samarbejde med Nordfyns Jagtforening, og Bogense med mange deltagere.   

* Jagtmesse i samarbejde med de Nordfynske foreninger, der var godt besøgt og solidt overskud. 

* Jagt på Rugaard sammen med Nordfyns Jagtforening, hvor de 2 deltagere havde en god dag. 

* Vildt hygiejne kursus i Køreladen med fuldt hold. Nødvendigt for jagt i Tyskland. 

* Jagthornsblæsning på Havrehedskolen, hvor mesterholdet er blevet nr. 3 i Danmark sidste år. 

* Duelighedsprøver i samarbejde med Langesøblæserne på Havrehedskolen i marts måned. 

* Flere arrangementer laves i samarbejde med de øvrige nordfynske jagtforeninger, og samarbejdet 

fungerer meget tilfredsstillende. Arbejdet koordineres i et fast samarbejdsudvalg. 

* Riffelbanen i Nr. Esterbølle er åben hver tirsdag fra kl. 17:30, og der er altid instruktører til stede. Der er 

enkelte skydninger om lørdagen, og det fremgår af hjemmesiden. Der afholdes combiskydning i april. 

* Skydebanen på NFC holder åbent hver onsdag fra april måned, hvor Kenneth er blevet formand for NFC. 

Der er mange tiltag i gang, og vi arbejder på at købe banen. 

* Per orienterede omkring forskellige emner indefor DJ og de struktur ændringer der er på vej. 

* Kredsen har fået ny formand – Eigil Jensen, som er en gammel kending. 

* Hjortelauget har afholdt årsmøde, og der er kommet nye jagttider for dåvildt. Der bliver fortsat nedlagt for 

mange hjorte, og Per opfordrede til en større afskydning af ikke trofæbærende dåvildt. 

* Alle skal huske på de etiske regler, da overtrædelser kommer alle jægere til skade 

* Der er ca. 170 medlemmer i jagtforening i regi af DJ, og antallet er faldet lidt siden sidste år. Per 

opfordrede til indmeldelse af de lokale jægere. 

* Per sendte en tak til Hans præst og menighedsrådet for lån af Køreladen, og en tak til bestyrelsen. 

* Der var spørgsmål til jagten på Rugård, som Flemming svarede på.  

* Henrik gjorde alle opmærksom på, at der er skydning til vilde duer den 29.04.2019 i Veflinge. 

* Beretningen blev enstemmigt vedtaget med applaus, uden nogen yderligere bemærkninger. 

3) Revideret regnskab til godkendelse 

Flemming Møllgaard gennemgik det reviderede regnskab med en omsætning på 30.203,8 kr. og et 

underskud på 13.203,88 kr.  Der er en kassebeholdning på 51.072,51 kr.  Regnskabet blev godkendt med 

applaus. 
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4) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet blev foreslået uændret på 60 kr. af bestyrelsen. Kontingent for støttemedlemmer er uændret 

100 kr. 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Flemming Møllgaard, Nicolaj Buthler, Henrik Demant og Per Bo Sørensen, Michael Roed Nielsen og 

Kenneth Christensen. Alle var villige til et genvalg, og alle blev genvalgt.   

7) Valg af suppleanter 

På valg var Peter Quist og Kim Grony, hvor Peter Quist allerede er indtrådt i bestyrelsen. Derfor blev der 

efterlyst en ekstra kandidat, og derefter blev Kim Grony og Claus T. Hansen valgt med applaus. 

8) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg var Jan Å. Nielsen, Morten W. Nielsen og de blev genvalgt. Revisorsuppleanter på valg var 

Torben Hansen og Nils Bendixsen som blev genvalgt. 

9) Evt. 

Kim havde en ros til SMS servicen, da det er en god hjælp i dagligdagen. Hans Erik kunne oplyse, at kreds 5 

pt. ikke er repræsenteret i DJ’s Hoved Bestyrelse, da han er sygemeldt. Hans Erik mener der er en stor splid i 

DJ’s HB. Per kommenterede sygemeldingen af Georg, og han mente Eigil skal træde ind som substitut.  

Der var en debat omkring uroen i DJ, hvor der var drøje hug til det manglende samarbejde i HB. 

Per takkede Preben for sin indsats som dirigent.    

  

 

Ved spisningen blev der trukket lod om 2 efterårsjagter, og de blev vundet af: 

-  Han Erik Hansen - 2569 0478 

-  Jørgen Frimann – 2042 7907 

  

 


